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Wat fijn dat u allen hierbij aanwezig bent. Raadsleden, college, griffie, 
inwoners van Aa en Hunze, familie, vrienden, oud-collega's uit Appingedam, andere 
genodigden en aanwezigen. 
 
Heel spannende weken waren het in april. Maar eigenlijk al eerder. Vanaf het moment dat 
duidelijk werd dat de burgemeestersfunctie van Aa en Hunze vacant kwam, ging het 
nestelen  in mijn gedachten. In de dagelijkse route naar Appingedam, een groot deel door Aa 
en Hunze, dacht ik er regelmatig aan: Wat, als?. Overigens waren er ook genoeg anderen die 
‘meedachten’ vanuit onze directe omgeving. Regelmatig kregen we de vraag: je gaat toch 
wel solliciteren? Onze buurvrouw spande de kroon. Nadat we een paar dagen weg waren 
kwamen we thuis en vonden de profielschets op onze eettafel met daarbij een briefje: “past 
precies ;)”. Een beslissing om te solliciteren maak je niet alleen. We spraken er thuis over en 
maakten al snel de beslissing dat ik ging proberen om er voor in aanmerking te komen.  
Appingedam beviel heel goed, maar de kans om in het mooie Aa en Hunze burgemeester te 
kunnen worden komt natuurlijk niet zo vaak voorbij. Maar ja, ik was niet de enige die 
interesse had en de commissaris en de vertrouwenscommissie maakten er flink werk 
van. Na de selectie bij de commissaris volgden intensieve gesprekken en een assessment en 
daarna 14-dagen lang in spanning wachten op het verlossende telefoontje van de voorzitter 
van de vertrouwenscommissie. Dan duren twee weken heel lang kan ik u verzekeren. En dat 
telefoontje kwam ook nog eens heel laat... heel spannend. Maar het verlossende telefoontje 
kwam. Gelukkig maar, en nu, na vanavond gaat het echt beginnen! 
 
Op deze plaats wil ik de commissaris (en de kabinetschef), de vertrouwenscommissie en uw 
raad bedanken voor het geschonken vertrouwen. Het traject voorafgaand aan de benoeming 
was intensief, maar buitengewoon goed en zorgvuldig. Hartelijk dank ook voor alle 
vriendelijke woorden van zojuist van de commissaris Jetta Klijnsma, van de 
plaatsvervangend voorzitter van de raad Bertus Reinders en van de locoburgemeester Henk 
Heijerman.  
 
Van een industrieplaats in het veen (Hoogeveen), naar een historische stad (Appingedam) 
met de prachtige hangende keukens, nu naar een echte plattelandsgemeente met 35 
kernen. Maar waarom heb ik gekozen voor Aa en Hunze? De gemeente Aa en Hunze is 
buitengewoon prachtig. De schitterende natuur, de mooie dorpen, het ondernemersklimaat 
en de gemeenschapszin spreken mij aan. Daarnaast zijn er uitdagingen, is er diversiteit, 
ambitie en dynamiek. Dat past bij mij. Ik wil ‘wat doen’, op pad, ik wil stimuleren, aanjagen, 
initiatieven nemen, verbinden, vernieuwen, Aa en Hunze verder op de kaart zetten. Daar zijn 
waar het moet. Ik voel het als een voorrecht om hier aan het werk te gaan.  Kortom: Ik heb 
er ongelofelijk veel zin in om nu aan de slag te gaan. 
 
Twee jaar geleden zijn wij komen wonen in Aa en Hunze. We zochten een mooie plek 
dichtbij de natuur. Die hebben we gevonden in het prachtige Schoonloo. Maar de hele 
gemeente ken ik nog niet. U kunt het zich denk ik wel voorstellen, na de intensieve jaren in 
Appingedam, heb ik weinig tijd gehad om mijn eigen gemeente te verkennen.  
Doe dan ook alsjeblieft nog geen quizvraagjes over het gebied, want dat gaat mis. Inmiddels 
weet ik wel hoe een inwoner van Gieten wordt genoemd: Gieter Heren. Uit Eext, de Eexter 



Ossen en de Anner Oelen uit Annen. Met dank aan RTV Drenthe die hierover onlangs een 
berichtje had op de website!  
De komende tijd ga ik me onderdompelen in de gemeente. En dat niet een paar weken, 
maar  de komende jaren. Het is immers niet een ‘verbintenis’ die we voor korte tijd aangaan, 
het is een verbintenis voor langere tijd. De komende maanden staan in het teken van de 
eerste ontmoeting, het leren kennen van veel mensen binnen en buiten de gemeente, 
binnen en buiten het gemeentehuis. Als burgemeester wil ik midden in de gemeenschap 
staan. Alleen dan weet je wat er speelt en kun je binnen en buiten goed met elkaar 
verbinden. Ik wil graag de verbinder zijn in alle geledingen; niet alleen tussen het bestuur, 
gemeenteraad en inwoners, maar ook tussen inwoners onderling. Daarom zal ik de komende 
maanden op 'reis' gaan door Aa en Hunze. Want op reis heb je vaak onverwachte 
ontmoetingen, neem je de tijd om alles goed in je op te nemen en ontdek je de 
'hoogtepunten' en bezienswaardigheden. Op reis neem je ook de tijd om zaken op je in te 
laten werken en krijg je nieuwe inspiratie. “Wie leeft, ziet veel. Wie reist, ziet meer.”  
 
Tot 1 januari wil ik op mijn reis door de gemeente 20 locaties bezoeken. Maar de route en de 
bestemmingen staan nog niet vast. Wilt u daarbij helpen? Graag roep ik inwoners, 
organisaties en/of groepen op om met goede 'reisbestemmingen' te komen. Leuke 
plekken, bijzondere verhalen, leuke ontmoetingen: kortom wat goed is voor mij om te 
weten/te kennen. Op deze manier hoop ik nog dit jaar een goed eerste beeld van de 
gemeente te krijgen en vele mensen te ontmoeten. Vanmiddag hebben we al een leuk 
voorproefje gehad. Dat smaakt naar meer! Zeker ook omdat ik vanmiddag een vaste 
reisgezel heb mogen ontvangen. Mijn eigen persoonlijke reistas. Handgemaakt en uniek. 
Hier is geen tweede van. En dat is ook wel Aa en Hunze, net even anders. In de reistas is 
plaats voor suggesties, ideeën, kanttekeningen, verhalen en meer van iedereen waar ik de 
komende tijd ontmoetingen mee heb.  
 
Besturen doe je niet alleen. Een gemeenteraad kan niks alleen, een college niet, een 
organisatie niet en een burgemeester ook niet. We doen het samen. Goede onderlinge 
verhoudingen en een goede werksfeer zijn nodig om resultaten te boeken. Daar zal ik graag 
mijn steentje aan bijdragen. Ik ben niet van de mentaliteit van pappen en nathouden of 
elkaar naar de mond praten. Natuurlijk, dat is soms wel gemakkelijk maar het is goed om 
elkaar scherp te houden, kritisch te zijn, en bewust te zijn van ieders rol en positie maar dan 
wel vanuit een brede basis van vertrouwen en respect. 
 
Ik zie uit naar de ontmoetingen. Zoals gezegd tijdens de reis door de gemeente. Maar naast 
deze reis ook naar de ontmoetingen met collega-bestuurders uit andere gemeenten, van 
andere organisaties, hulpdiensten, dorpsbelangen, ondernemers etc. Ik laat me ook graag 
door u, raadsleden uitnodigen. Graag leer ik u individueel beter kennen en het lijkt me leuk 
om dat te doen op een door u gekozen plek. Bij u thuis, in het gemeentehuis, of op een 
mooie locatie. 
 
Ter afsluiting. Onze buurvrouw schreef op basis van de profielschets: ‘past precies’. Uit uw 
woorden lijkt dit ook zo te zijn en zo voelt dat voor mij ook. Ik hoop dat we dat bij ons eerste 
voortgangsgesprek opnieuw zo kunnen concluderen. Net zo kort: ‘past precies’. Zoals 
gezegd: Aa en Hunze is een buitengewoon prachtige gemeente. Veel natuur, een florerende 
landbouwsector, vele recreatiebedrijven, vele activiteiten en evenementen en een bloeiend 



verenigingsleven. Ik ga u geen hemelbestormende beloftes doen voor mijn periode als uw 
burgemeester. Ik beloof u wel dat ik mij met veel enthousiasme, bevlogenheid en passie ga 
inzetten voor Aa en Hunze en de inwoners. 
 
Dank voor uw aanwezigheid vandaag. Dank voor de mooie woorden. Dank voor het 
vertrouwen dat u mij heeft geschonken. Ik zie uit naar de ontmoetingen, naar de 
uitdagingen, naar de kansen en de samenwerking. We gaan er samen wat moois van 
maken!! 
  
Gieten, 12 september 2019 
Anno Wietze Hiemstra 
  
 


